

Date: October, 11th 2023

التاريخ: 11 أكتوبر 2023

Circular No:16 / AY 2023-2024

Subject: Scheduling Meetings with teachers on another day

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام،

Thank you for scheduling meetings with your children's classroom and subject teachers.

نتقدم بالشكر الجزيل لجميع أولياء الأمور الذين قاموا بحجز مواعيد مع المعلمين.

For those of you who could not schedule a time because time slots were fully booked and you had to book on the **"No more option" mode**, please be sure that the teachers will contact you starting tomorrow to schedule a new meeting time with you.

أما بالنسبة لأولياء الأمور الذين لم يتمكنوا من تحديد موعد بسبب عدم توفر مواعيد واضطروا للحجز في وضع **"لا مزيد من الخيارات"**، يرجى أن تكونوا على يقين بأن المعلمين سيتصلون بكم ابتداءً من يوم الغد لتحديد موعد اجتماع جديد معكم.

We are sorry if all slots were booked when you tried to schedule a meeting, and we want to let you know that meeting with you is our priority. Teachers will send you a message to schedule a meeting time at your convenience on another day. I appreciate your understanding.

ناسف إذا تم حجز جميع الفترات عندما حاولتم تحديد موعد للاجتماع، ونرغب في إعلامكم بأن الاجتماع معكم يعد أمراً من أولوياتنا. سيقوم المعلمون بإرسال رسالة لتحديد موعد اجتماع يناسبكم في يوم آخر. نقدر تفهمكم.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

